
استان فارس 
کازرون

تقدیر ویژه از دانش آموز امانت دار 
کازرونی

رئیس  عباسی  حضور  با  نوکام:  محمدرضا  خبری/  سرویس 
آموزش وپرورش کازرون از احمدرضا شهرابی دانش آموز امانت داری که 
به صاحبش  را  موبایل  پاک، گوشی گران قیمت  در همایش روز هوای 

برگردانده بود به صورت ویژه تشکر و قدردانی به عمل آمد.
همچنین از طرف علی قاسم پور دبیر انجمن دوستداران محیط زیست فارس 
کم  به عنوان  امانت دار  دانش آموز  این  گوشی(،  )صاحب  کازرون  در 

سن ترین عضو افتخاری این انجمن به عضویت انجمن دعوت شد.

به منظور ارائه گزارش عملکرد سال جاری؛

ستاد احیای زکات کازرون تشکیل جلسه داد

با حضور  ارائه عملکرد سال جاری  باهدف  احیای زکات کازرون  ستاد 
اعضا در دفتر امام جمعه کازرون تشکیل جلسه داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی کمیته امداد امام خمینی 
شهرستان کازرون، پرویز شفیعی رئیس کمیته امداد کازرون با اعلام این 
خبر گفت: به منظور ارائه گزارش عملکرد سال 96 در جهت جمع آوری 
زکات کشاورزان و دامداران و تجلیل از زکات دهندگان برتر، جلسه ای 

در دفتر امام جمعه و با حضور اعضا تشکیل گردید.
ابتدا پرویز شفیعی دبیر ستاد احیای زکات شهرستان ضمن خیرمقدم به 
ارائه گزارشی از فعالیت های ستاد و مشکلات و موانع در سال 96 و رشد 

زکات شهرستان مطالبی ارائه نمود.
و  فعالیت ها  گزارش  زکات  وصول  روحانی  حقیقی زاده  حسین  سپس 
طی  زکات  مصرف  و  جمع آوری  تبلیغات،  زمینه  در  انجام شده  اقدامات 
ده ماهه سال جاری را تشریح کرد. سپس حجت الاسلام خرسند امام جمعه 
کازرون و رئیس شورای زکات این شهرستان ضمن خیرمقدم و تبریک 
میلاد باسعادت حضرت زینب)س( و روز پرستار، از فعالان عرصه امر 
و  تمکن  داشت: کسی که  اظهار  و  نمود  تقدیر و تشکر  مقدس زکات 
اقامه نماز و پرداخت زکات است و زکات  قدرت پیدا کند اولین کار 
امر مقدسی است که در قرآن کریم هر جا دعوت به نماز شده بلافاصله 
دعوت به زکات نیز شده و چندین آیه قرآن کریم در مورد زکات است.
وی افزود: پرداخت زکات هم برکات دنیوی دارد و هم اخروی و رحمت 
الهی را به دنبال دارد. وی تأکید کرد: زکات باید مردمی شود و منحصر به 
دستگاه های دولتی نشود، چون زکات یک تکلیف الهی است وادارات و 
دستگاه های مرتبط مانند جهاد کشاورزی، امور عشایر، دامپزشکی و تعاون 

روستایی این مهم را در برنامه های خود منظور نمایند.

اصحاب رسانه خشت در تجلیل از پرستاران 
پیش قدم شدند

 
مناسبت  به  خبرنگاران دفتر خشت  خبرنگار و عکاس/ محمود نوذری: 
میلاد حضرت زینب)س( و روز پرستار با اهدا شاخه گل و شیرینی، از 

پرستاران بیمارستان امام سجاد خشت و کنارتخته تجلیل کردند.

نیریز
پیگیری اختصاص اعتبار برای احیای دریاچه 

بختگان در سفر جهانگیری به فارس
فرماندار شهرستان نی ریز فارس با اشاره به سفر آتی اسحاق جهانگیری 
معاون اول رئیس جمهوری به این شهرستان گفت: در این سفر حمایت 
را  بختگان  دریاچه  احیای  به  اعتباری  ردیف های  اختصاص  در  دولت 

پیگیری می کنیم.
دریاچه  وضعیت  به  ایرنا  خبرنگار  با  گفت وگو  در  امیری  محمدرضا 
اشاره کرد و گفت: دریاچه بختگان سال هاست که خشک شده  بختگان 
است، با بارندگی های سال گذشته یک سوم این دریاچه آبگیری شد اما 

پس مدتی شاهد تبخیر آن بودیم، درحال حاضر تنها بخش کوچکی از 
دریاچه طشک آب دارد.

امیری با تأکید بر اینکه احیای دریاچه بختگان نیازمند مشارکت بخش های 
مختلف است افزود: بحث احیای دریاچه بختگان صرفاً با دولت نیست، 

بخشی از مسائل مربوط به شرایط اقلیمی است.
دریاچه  خصوص  در  کارشناسان  توسط  زیادی  مطالعات  داد:  ادامه  وی 
آن  برای  اخیر  سال های  در  متعددی  جلسات  و  گرفته  صورت  بختگان 
برای آن تشکیل شده  نیز  احیای دریاچه  برگزارشده و کارگروهی ویژه 
است. فرماندار نی ریز گفت: معاون اول رئیس جمهوری در سفر سال 1394 
به شیراز قول مساعد داد تا این موضوع را پیگیری کند و ردیف بودجه 
برای احیای دریاچه بختگان اختصاص یابد که در قانون بودجه سال 1395 
ردیف بودجه ای برای آن در نظر گرفته شد. امیری بابیان اینکه در احیای 
اقلیمی نیز مهم  دریاچه بختگان مردم و کشاورزان نقش دارند و شرایط 
است، اظهار کرد: برای احیای بختگان انتظاری که می توان از دولت داشت 

این است که در ردیف های اعتباری از احیای این دریاچه حمایت کند.
وی اضافه کرد: درحال حاضر طرح مطالعاتی دریاچه بختگان رو به اتمام 

است و باید به شورای عالی آب برود و در آنجا بررسی شود.
دریاچه بخَتگِان که در شهرستان نی ریز فارس و در فاصله 250 کیلومتری 
جنوب شرق شیراز واقع شده، در سال های کم باران کاملًا خشک می شود. 
این دریاچه در سال های پرباران به دریاچه طشک می پیوندد و طشک و 
بختگان را می سازد، بختگان هنگام پرآبی زیستگاه زمستانه پرندگانی است 

که از روسیه و دشت های سیبری به ایران مهاجرت می کردند. 
سایر  و  غاز  مرغابی،  آب چلیک،  دریایی،  کبوتر  درنا،  فلامینگو،  پرواز 
پرندگان که سال هاست که در این دریاچه مشاهده نشده است، امسال به 

لحاظ شرایط جوی نسبتاً مناسب کمی ترمیم شده است. 
امیری درباره سفر معاون اول رئیس جمهوری به شهرستان نی ریز افزود: 
معاون اول رئیس جمهوری در جریان این سفر که احتمالًا اول هفته آینده 
خواهد بود به صورت هوایی از دریاچه بختگان و سد چشمه عاشق بازدید 
گذشته  سال  عاشق  چشمه  سد  اینکه  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی  می کند. 
یک  رئیس جمهوری  اول  معاون  شد،  آبگیری  رئیس جمهوری  دستور  با 
بازدید هوایی از این سد خواهد داشت. فرماندار نی ریز گفت: بنا داریم در 
جریان این سفر از معاون اول رئیس جمهوری برای ایجاد شبکه آب شرب 

در این شهرستان درخواست مساعدت داشته باشیم.

جهرم
در کارگروه مشترک اوقاف، منابع طبیعی

 و ثبت اسناد فارس صورت گرفت؛

رفع اختلاف بزرگ ترین پلاک ثبتی جهرم
مشترک  دهمین کارگروه  فارس گفت:  خیریه  امور  و  اوقاف  مدیرکل 
سه جانبه اوقاف و امور خیریه، اداره کل منابع طبیعی و ثبت اسناد و املاک 
استان در خصوص تسریع در تعیین تکلیف و اخذ اسناد مالکیت موقوفات 

برگزار شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور 
امور  و  اوقاف  سه جانبه  مشترک  کارگروه  جلسه  دهمین  فارس،  خیریه 
استان در روز دوشنبه  خیریه فارس، منابع طبیعی و ثبت اسناد و املاک 
2 بهمن ماه در محل اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس برگزار و در 
خصوص رفع اختلاف تعدادی از اراضی شهرستان ها بحث و تبادل نظر شد.
حجت الاسلام سیدعباس موسوی گفت: در این کارگروه مشترک پرونده 
جهرم  و  استهبان  بیضاء،  ممسنی،  کازرون،  شیراز،  مرودشت،  شهرهای 
موردبحث و بررسی قرار گرفتند و موارد مربوطه به اراضی و موقوفات 
از  یکی  این جلسه  در  اینکه  بابیان  مسئول  مقام  این  اختلاف شدند.  رفع 
بزرگ ترین پلاک های ثبتی رفع اختلاف شد، افزود: در بخش بالا شهر 
خفر شهرستان جهرم پلاک ثبتی با وسعت بیش از 750 هکتار به عنوان 

بزرگ ترین پلاک ثبتی رفع اختلاف گردید.
همچنین در شهرستان مرودشت در خصوص اراضی امام زادگان زید )ع(، 
شاه نور )ع(، امام زاده عبدالله)ع( و ابراهیم )ع( و... نیز به صورت قطعی رفع 
اختلاف شد. مدیرکل اوقاف و امور خیریه فارس در ادامه بابیان اینکه در 
امام زاده رفع اختلاف شده است، اظهار  نیز اراضی دو  شهرستان استهبان 
داشت: از ابتدای سال جاری تاکنون بیش از 50 پلاک ثبتی در سطح استان 
رفع اختلاف شده است که با مشارکت و همکاری دو نهاد منابع طبیعی 
و اداره ثبت اسناد و املاک اسناد مربوطه به این پلاک ها صادرشده است.

مقرر  جلسه  این  در  کرد:  خاطرنشان  موسوی  حجت الاسلام والمسلمین 
گردید ظرف 10 روز آینده جلسه ای با حضور نمایندگان اوقاف و امور 
اوقاف،  سه جانبه  کارگروه  و  فارس  استان  جنوبی  شهرستان های  خیریه 
در  ادارات  عملکرد  بررسی  به منظور  املاک  و  ثبت اسناد  و  طبیعی  منابع 
سال جاری برگزار شود. این مقام مسئول در پایان یادآور شد: یکی دیگر 
از دستاوردهای این کارگروه سه جانبه بحث و گفت وگو در خصوص رفع 
اختلاف اراضی مناطق زیباشهر و اکبرآباد شیراز بود که مقرر گردید با 
پیگیری سه نهاد اوقاف و امور خیریه، منابع طبیعی و ثبت اسناد و املاک 

به صورت قطعی مشکلات این مناطق رفع اختلاف و تعیین تکلیف شود.

خنج
 آغاز عملیات ساخت آب انبار 

خیر ساز در خنج
سرپرست اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان خنج به همت چند نفر از 
خیرین این شهرستان عملیات ساخت آب انبار جدید روستای سده آغاز 
شد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل اوقاف و 

امور خیریه فارس، جواد ناسک بیان داشت: این آب انبار با قطر 10 متر 
و عمق 12 مترمربع است که جهت آب رسانی و استفاده عمومی ساخته 
عام المنفعه  موقوفات  جز  آب انبار  این  اینکه  بابیان  مسئول  این  می شود. 
است  ریال  میلیارد  یک  بالغ بر  آب انبار  این  ساخت  هزینه  گفت:  است، 
که از سوی خیرین روستای سده شهرستان خنج تأمین شده است. ناسک 
یادآور شد: پیش بینی می شود عملیات ساخت این آب انبار در مدت 2 ماه 
صورت گیرد. خاطرنشان می شود کلیه آب انبارهای مرکز شهرستان خنج 
از زمان های بسیار دور حتی در مقطعی از زمان ساسانیان و یا در دوره های 
اسلامی، توسط افراد نیکوکار و یا حاکمان محلی ساخته شده است و سالیان 

متمادی است که مردم از آب این آب انبارها استفاده می کنند.

بوانات
شرک با اهل وعیال از خرمبید به بوانات رسید؛

 کودکان بواناتی این روزها میزبان 
»شِرک« هستند

 
فرهنگیان  تالار  در  ترنج خرمبید  نمایش  از گروه  کاری  نمایش شرک 
بوانات روی صحنه قرار گرفت. این نمایش بر اساس تبادلات فرهنگی 

هنری شهرستان های شمال فارس به عنوان اولین کار مهمان بوانات شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی و روابط عمومی 
برزگر  به گفته حسین  فارس،  استان  اسلامی  ارشاد  اداره کل فرهنگ و 
رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان بوانات این نمایش بر اساس 
مراودات فرهنگی و هنری شهرستان های هم جوار خصوصاً تمامی شهرهای 
فارس و یزد است که این کار به عنوان اولین کار توسط گروه نمایش 
ترنج خرمبید برای اجرا پذیرفته شده است امید که گروه های فرهنگی و 
اقدام استقبال و خود را باکارهای بهتر و فاخر  هنری بوانات نیز از این 
آماده نمایند. وی با اعلام آمادگی اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی بوانات 
خواستار مساعدت و همکاری و سایر دستگاه های فرهنگی شهرستان های 
شمال فارس شد و گفت: این نمایش بر اساس تبادلات فرهنگی هنری 

شهرستان های شمال فارس به عنوان اولین کار مهمان بوانات شد.
این تئاتر کودک و نوجوان کاری از گروه ترنج صفاشهر به کارگردانی 
کیمیا  قصه،  نگهبان  نقش  در  بهرامی  هانیه  بازیگری  با  اکبری  مهدی 
مختاری نقش قصه گو، فرزانه اکبری نقش خر گل، محمدعلی رنجبر نقش 
درنا  فیونا،  نقش  در  حسن پور  زهرا  شرک،  نقش  اکبری  مهدی  دانکی، 
کریمینقش پریزاد ایرانی، محمد حسین زارع نقش خرناس، پریا غفوری 
اژدها،  نقش  در  افشار  زهرا  پروانه،  نقش  عباسی  نرجس  پروانه،  نیانقش 
نوروصدا و فنی سالن اکبر بهمنی و میلاد شکوهی، گریم آرزو عزیزی 
مهسا  صحنه  مدیر  خرم،  نرگس  و  کریمی  علیرضا  صحنه  طراح  مقدم، 
سادات موسوی، مجری صحنه پریسا رنجبر، تیزر پوستر و بروشور محمد 
تا  از ۲۵ دی ماه  تهیه کنندگی علیرضا کریمی  با سرپرستی و  صادق زاده 
۱۰ بهمن ماه ۹۶ به ترتیب در شهرستان های شمال فارس خرم بید، بوانات، 
ارسنجان و پاسارگاد در سالن های آمفی تئاتر شروع و بروی صحنه می رود.
جنگل  یک  در  که  است  غولی  نمایش، شرک  این  کارگردان  گفته  به 
نتیجه  سرسبز در آرامش و سکوت زندگی می کند، روایت این نمایش، 
اتحاد و دروغ گویی در حیوانات نشان می دهد. مهدی اکبری تأکید کرد: 
شیوه گویش برای هریک از بازیگران مطابق نقش موردنظر است و به 
طراحی  است،  انجام شده  فراوانی  تمرینات  گروه  اعضای  با  دلیل  همین 
صحنه و گریم این نمایش بسیار زیبا و برای تماشاچیان جذابیت دارد که 

نتیجه ماه ها تلاش و صرف وقت و هزینه گروه نمایش است.
سانس   ۲ در  روز   ۳ مدت  به  نامبرده،  شهرستان های  در  »شرک«  تئاتر 
بیشتر مخاطبان در گروه های سنی کودکان و  بر روی صحنه می رود و 
مدارس چشمگیر  دانش آموزان  استقبال  میان  این  در  که  هستند  نوجوان 

است.

مرودشت
جشنواره زیباسازی مرودشت

برگزار می شود

جشنواره زیباسازی فضای شهر مرودشت برگزار می شود.
به گزارش خبرنگار مهر، با حضور رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 
و  مرودشت  شهرداری  فرهنگی  معاون  حبیبی  مرودشت،  شهرستان 
شهرستان  خوشنویسی  و  تجسمی  انجمن های  مسئولین  حبیبی  و  بهزادی 
و  دیوارنویسی  برگزاری جشنواره  پیرامون  برنامه ریزی  مرودشت، جلسه 
نقاشی دیواری مرودشت برگزار شد. شهرام صالحی، رئیس اداره فرهنگ 
برگزاری  به  اشاره  با  این جلسه  اسلامی شهرستان مرودشت در  ارشاد  و 
جشنواره »شهر، فرهنگ سکونت« در مرودشت به صورت خانوادگی در 
سال ۸۱ بیان کرد: برگزاری چنین برنامه هایی در سطح شهر، موجب ایجاد 
پیوستگی اجتماعی و  فرهنگی حول محور خانواده در میان شهروندان شد 

که تأثیرات آن به صورت ملموس در سطح شهر دیده شد.

وی زیباسازی شهر، انگیزش هنرمندان و ایجاد تعلق خاطر برای مردم را از 
مهم ترین اهداف برگزاری جشنواره های مردمی دانست.

این جلسه، زیباسازی  نیز در  حبیبی معاون فرهنگی شهرداری مرودشت 
ایجاد محیط  اولویت های شهرداری دانست و گفت:  از  فضای شهری را 
شهری درخور شهروندان، ازجمله اولویت های شهرداری مرودشت است 
که بخشی از این فرآیند با حذف زوائد بصری از سطح شهر آغازشده و 
اداره فرهنگ و  با همکاری  برگزاری جشنواره زیباسازی فضای شهری 
ارشاد اسلامی در دهه فجر، در ادامه آن صورت می گیرد. در این جلسه 
پیرامون نحوه برگزاری جشنواره، فرآیند صدور فراخوان، انتخاب طرح ها 

و آماده سازی فضا و وسایل موردنیاز، بحث و تبادل نظر شد.

استان هرمزگان 
معاون سیاسی و امنیتی استاندار هرمزگان:

مشکل احداث کتابخانه های دردست ساخت 
در هرمزگان حل شود

معاون سیاسی و امنیتی استانداری هرمزگان گفت: لازم است فرمانداری ها 
و راه و شهرسازی استان در اسرع وقت نسبت به رفع مشکلات و تکمیل 

کتابخانه های در دست ساخت در هرمزگان اقدام کنند.
بهروز اکرمی  استانداری هرمزگان،  از  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
با  هرمزگان  استان  عمومی  کتابخانه های  انجمن  جلسه  چهارمین  در 
مختلف  اقشار  میان  در  مطالعه  توسعه  برای  برنامه ریزی  لزوم  بر  تأکید 
امداد، نو سوادان، کارگران وزنان  بیان داشت: مددجویان کمیته  جامعه، 
سرپرست خانوار جزء گروه هایی هستند که کمتر از سایرین موردتوجه 
قرارگرفته اند و لازم است کتاب های مناسب در اختیار آنان قرار گیرد و 

برنامه های کتاب خوانی متناسب برای آنان اجرا شود.
به  برای همه مردم  برنامه ریزی های عمومی  اگر در کنار  داد:  ادامه  وی 
می توانیم  کنیم  توجه  آنان  خواسته های  و  نیازها  با  مطابق  مختلف  اقشار 
باهم اندیشی سازمان های مرتبط از ظرفیت های متقابل آن ها استفاده و در 

راستای توانمندسازی گروه هدف گام برداشت.
امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان خواستار توجه به  معاون سیاسی، 
کتاب خوانی در بین خانواده ها شد و تصریح کرد: درگذشته قصه خوانی 
در محیط خانواده رواج زیادی داشت؛ اما امروزه بسیار کمرنگ شده است 
فرهنگ  مادران،  برای  آموزشی  کارگاه های  برگزاری  با  است  لازم  که 
قصه گویی والدین را ماندگار و احیاء کنیم. اکرمی ضمن تأکید بر رفع 
داشت:  اظهار  هرمزگان،  استان  دست ساخت  در  کتابخانه های  مشکلات 
اسرع  در  استان  شهرسازی  و  راه  کل  اداره  و  فرمانداری ها  است  لازم 
وقت نسبت به رفع مشکلات و تکمیل کتابخانه های در دست ساخت در 

هرمزگان اقدام کرده تا شاهد بهره مندی مردم از این کتابخانه ها باشیم.
با  نشست  این  در  نیز  هرمزگان  استان  عمومی  کتابخانه های  مدیرکل 
اشاره به اقدامات صورت گرفته برای گروه های هدف مختلف در جامعه، 
کتابخانه های  در  مستمر  ترویجی  برنامه های  بر  علاوه  کرد:  خاطرنشان 
حضور  با  کتاب خوان  نشست های  تاکنون،  مهرماه  ابتدای  از  عمومی 
و  دانشگاه ها  مدارس،  سطح  در  دانشجویان  و  سوادان  نو  دانش آموزان، 
کتابخانه های استان برگزارشده و تا پایان سال برنامه های مختلف دیگری 
برنامه های  برگزاری  افزود:  تختی  زینلی  محسن  شد.  خواهد  برگزار  نیز 
کودکان  به خصوص  مردم  کردن  کتاب خوان  در  بسزایی  تأثیر  جذاب 
و  قصه گویی  قبیل جمع خوانی کتاب،  از  برنامه هایی  و  دارد  نوجوانان  و 

نشست های کتاب خوان، امانت منابع را هم افزایش می دهد.
دبیر انجمن کتابخانه های عمومی استان هرمزگان با تأکید بر لزوم تشکیل 
منظم جلسات انجمن شهرستان ها، عنوان کرد: تشکیل منظم جلسات انجمن 
تأثیر زیادی در رفع مشکلات کتابخانه ها و جلب  کتابخانه های عمومی 
همکاری دستگاه های فرهنگی مرتبط در یک شهرستان دارد و لازم است 
فرمانداران اهتمام بیشتری در برگزاری جلسات انجمن شهرها و بخشه ای 

تابعه خود داشته باشند.
زینلی تختی با اشاره به در پیش بودن سالگرد تأسیس نهاد کتابخانه های 
عمومی از اعضاء انجمن جهت حضور در کتابخانه های عمومی استان در 

روز ۱۷ اسفندماه دعوت کرد.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
رئیس دانشگاه آزاد یاسوج:

تعیین مالکیت املاک دانشگاه آزاد یاسوج 
چالشی 10 ساله شد

مالکیت  نشدن  تعیین  گفت:  یاسوج  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رئیس 
املاک این واحد دانشگاهی واقع در منطقه سرآبتاوه اکنون به چالشی 10 
ساله تبدیل شده و این امر تا حدودی بر مسائل آموزشی این دانشگاه نیز 

تأثیر گذاشته است.
آرمین محمودی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: اختلافی 10 
ساله بین سه دستگاه جهاد کشاورزی، منابع طبیعی و دانشگاه آزاد بر سر 

مالکیت زمین این دانشگاه وجود دارد.
وی افزود: رفع این اختلافات و مسائل فنی سایت دانشگاه آزاد یاسوج در 
کمیسیون ماده 32 در استانداری توسط معاونت عمرانی بررسی خواهد شد.
رئیس دانشگاه آزاد یاسوج بیان کرد: با رفع این تنش ها این دانشگاه قادر 

بوده از فضاهای موجود بهره برداری بهتر کند.
وی عنوان کرد: رویکرد جدید دانشگاه آزاد کاهش وابستگی به شهریه 

دانشجویی از طریق تبدیل ایده به پدیده و تجاری سازی علوم است.
محمودی تصریح کرد: با توجه به این رویکرد یکی از تصمیماتی که پس 
از تعیین تکلیف این سایت انجام خواهد شد بهره وری از این فضا برای 
ایجاد شهرک های تحقیقاتی، تجمیع واحدهای رشد و واحدهای فناوری و 
مراکز تحقیقاتی و پژوهشی است. دانشگاه آزاد اسلامی واحد یاسوج در 

یک پردیس در روستای سرآبتاوه واقع شده است.
افزون بر 15 هزار دانشجوی پسر و دختر در رشته ها و مقاطع مختلف در 
به  مشغول  دهدشت  و  دوگنبدان  یاسوج،  اسلامی شهرهای  آزاد  دانشگاه 

تحصیل هستند.
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روزنامه

شماره

صفحه ۱۷ بهمن ماه جاری صورت می گیرد؛

برگزاری جشنواره گل نرگس در کازرون
ششمین جشنواره گل نرگس ۱۷ بهمن ماه در بخش جره و بالاده شهرستان کازرون برگزار می شود. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره جهاد 
کشاورزی شهرستان کازرون، عبدالصاحب قائمی مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون بابیان اینکه باهدف معرفی نرگس زارهای زیبای کازرون، 
ششمین جشنواره گل نرگس از هفدهم بهمن ماه به مدت سه روز در بخش جره و بالاده این شهرستان برگزار می شود، گفت: هم اینک عملیات برداشت 

گل نرگس از گلزارهای بخش جره و بالاده این شهرستان آغاز شده است.
وی افزود: پیش بینی می شود تا پایان نیمه نخست اسفندماه ۹۰ میلیون شاخه گل نرگس برداشت شود. قائمی ادامه داد: ۱۵۰ هکتار از اراضی این بخش 

به کشت گل نرگس دیم و آبی اختصاص دارد که سالانه ۹۰ تن گل برداشت و به بازارهای داخلی و خارجی عرضه می شود.


